

## AGDER OG ROGALAND SKISKYTTERKRETS

### Referat styremøte nr 2/2023-2024 Agder og Rogaland skiskytterkrets

Tid: Tirsdag 15.august kl. 1900-2030

Sted: Teams

Tilstede: Morten Hage, Siri Fidjeland, Espen Eikemo, Bjørnar K. Håverstad, Bjørg Iren Håland

Nr	Sak	Merknad	Til klubbene
1	<b>Referat fra forrige møte</b>  Vedtak: Referatet er godkjent.		
2	<b>Leder</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Gjennomgang av handlingsplan og årshjul, samt innføring av nye medlemmers rolle som kasserer og sekretær. (NSSF kjører kursing ila høsten).</li><li>● Handlingsplanen: pkt 8: viktig å kommunisere ut til klubbene behovet for nye TD`er. Pkt 9: kommunikasjon - SoMe fokus/økt synlighet.</li><li>● Få inn et pkt 13 i Handlings-planen, mental helse. Jobbes også med dette i forbundet.</li><li>● Kretsleder til stede under NM rulleskiskyting Sandrip, sept.</li><li>● Kretsen er tildelt 58941 kr, kompetanse og aktivitetsmidler, basert på antall lisens utøvere sesongen som var.</li></ul>		
3	<b>Nestleder</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Har postet på kretsens FB-side om tilbud kursing fra NSSF, kurskalender.</li><li>● Skal også ordne tilgang til kretsens div plattformer for kommunikasjon</li></ul>		

	<p>for nye medlemmer i samarb. med Morten.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Har kontroll på medaljer/diplomer til LM 1.-3.sept, Melshei</li> <li>• Orienterte om de økonomiske forhold/status Sirdal Ski.</li> </ul>		
4	<p><b>Sport og arrangement</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Info om terminlista 23/24. Uklart rundt arrangør av KM rulleskiskyting uke 44, Feed. Har ikke fått svar fra de forespurte klubbene.</li> <li>• Behov for lokale TD`er, må ut til klubbene.</li> <li>• Espen hoved-TD under LM Melshei.</li> <li>• Skicross: utstyret skal være på plass hos klubbene.</li> </ul>		
5	<p><b>Kasserer</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Bjørnar oppretter IG-konto hvor vi "treffer" flere unge. Kobles til FB-konto.</li> <li>• Kasserer har fått oversikt over div støtteordninger som kan søkes på, oversendt av Ellinor.</li> </ul>		
6	<p><b>Sekretær</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referatmal er oversendt av Geir.</li> <li>• Kort orientering om HL 2024</li> <li>• Kort info om MOT samling som arrangeres i Sandnes 13.-15.okt. Er i rute.</li> </ul>		
7	<p><b>Møteplan</b></p>	Morten kaller inn til møte, hver 2.tirsdag i mnd.	
8	<p><b>Eventuelt</b></p>		

Til klubbene:

- Legg merke til at vi har satt opp en kolonne der det blir synlig hva vi spesielt ønsker innspill fra klubben om
- Kom med ideer og innspill på andre saker også
- Send all skriftlig tilbakemelding til Morten Hage, leder i ARSSK på epost:  
[morten.hage@outlook.com](mailto:morten.hage@outlook.com)

Bjørg Iren Håland, sekretær